
Havneudvalgsmøde	.rsdag	d.	20.	september	2023	kl.	1400	
Sted:	Sejlklubben	Ulvsund	

Referat	

1. Velkomst	og	gennemgang	af	dagsorden	ved	formanden		
Fraværende:	Je,e	og	Alex.	Til	stede	var:	Morten,	Klaus,	Helle,	Jørgen,	Bo,	
Steen	og	Simon.	Steen	Werning	ersta,er	fremover	Bo	Achton	som	
repræsentant	for	Havbadeforeningen.	

2. Orientering	om	havnens	driE	–	ved	Havnefogeden.	
225	fastliggere	
37	nye	kontrakter	
22	opsigelser	
Den	gamle	traktor	bliver	udskiMet	med	en	rendegraver.	Der	blev	spurgt	om	
rendegraveren	kan	bruges	af	Strandlauget	Nl	opgravning	af	bl.a.	siv	på	
stranden?	Simon	aQlarer	mulighederne	i	baglandet.	

3. Havnens	driEsøkonomi	2023	herunder	besøgstal.	
1.990	gæstesejlere	
381	autocampere	
Faldet	i	antal	autocampere	skyldes	både	fraværet	af	buNk	og	den	store	
prissNgning.	Simon	orienterede	om	at	prisen	sæ,es	ned	Nl	220	kr.,	3.	nat	
stadig	graNs.	
En	del	autocampere	undgår	afgiM	ved	at	bruge	parkeringspladsen	ved	
Ulvsundvej	og	arealet	ved	Den	Gule	Stald	og	badebroen.	Der	var	enighed	om	
at	anbefale	at	der	opsæ,es	skilte	de	to	steder,	som	forbyder	overnatning.	

4. Nyt	fra	havneteamet	
I	følge	havnestrategien	har	der	være	fokus	på	
1.	dårlige	betalere	
2.	[ernelse	af	misvedligeholdte	både.	
Nu	er	vi	i	næste	fase	
3.	oprydning	på	havnens	arealer.	



Det	blev	aMalt	at	havneudvalget	mødes	Nrsdag	den	26.	9.	Nl	en	rundtur		på	
havnen	for	at	få	overblik	over	behovet.	
Vi	mangler	at	få	aQlaret	om	de	130.000	kr.	som	kommunen	ville	give	Nl	
legeplads,	kan	overføres	Nl	forbedringer	på	havnearealet,	herunder	mindre	
forbedringer	på	den	eksisterende	legeplads.	Simon	har	eMerfølgende	skrevet:	
”Jeg	har	undersøgt,	om	det	er	muligt	at	beny5e	de	130.000	kr.	;l	noget	andet	
end	en	legeplads	på	havnen.	Det	er	det	desværre	ikke.		
Grundet	indkøbsstoppet	har	vi	kun	mulighed	for	at	bruge	pengene	på	det	de	
var	afsat	;l,	nemlig	som	et	;lskud	;l	en	ny	legeplads.”	

5. Orientering	fra	Lokalforum,	Gule	Stald,	Erhverv,	Grundejer,	Vinterbadere	og	
Sejlklub.	
Lokalforum	orienterede	om	et	kommende	samarbejde	med	kommunen	om	
etablering	nye	badefaciliteter	ved	badebroen	og	Den	Gule	Stald.	Og	at	der	
aboldes	dialogmøde	med	kommunale	poliNkere	den	20.	november	om	
badeforholdene,	udviklingen	af	fiskerbyen	samt	den	fremNdige	anvendelse	af	
de	gule	stalde.	InvitaNon	vedlagt.	
Sejlklubben	orienterede	om	udlejning	af	huset	og	forbedringer	i	mastehuset.	
Havbadeforeningen	anmoder	om,	at	hele	badebroen	kan	stå	hele	året.	
Når	halvdelen	tages	ind	om	vinteren	udgør	de	tomme	forankringer	på	bunden	
en	fare	for	vinterbaderne.	Simon	bringer	den	videre.	

6. Arrangementer	på	havnen	procedurer	
Der	blev	udvekslet	erfaringer	med	musikfesNvalen.	FesNvalarrangørerne	
foreslår	at	man	kan	låne	de	kommunale	toile,er	Nl	sådanne		arrangementer	
mod	at	aflevere	dem	rengjorte.	Simon	bringer	den	videre.	

7. Vedtægter	for	Havneråd	og	Havneudvalg	–	drøEelse	
Vedtægterne	skal	behandles	på	næste	møde	i	havnerådet.	Vi	skal	opfordre	Nl	
at	havnefogeden	skal	være	med	i	havneudvalget.	Jørgen	sender	vores	
kommentarer	Nl	havnerådet.	

8. Status	for	den	Gule	Stald	
Der	er	stadig	gang	i	forhandlinger	med	Bygningsstyrelsen	om	de	konkrete	
vilkår	for	overtagelsen.	De	forventes	afslu,et	indeværende	år.	



9. Opfølgning	

a. Legeplads	–	status		

	 Det	er	opgivet	at	etablere	en	ny	legeplads	i	regi	af	sejlklubben.	I	stedet		
	 ønsker	man	at	give	den	eksisterende	legeplads	et	mindre	løM,	hvis		 	
	 kommunens	Nlsagn	om	130.000	kr.	Nl	en	ny	legeplads	kan	bruges	Nl	de,e.		
	 	

b. El	og	vandstandere	i	nordlige	hæk	-	status	

	 Kan	evt.	dækkes	under	legepladspengene	(se	ovenfor)	

c. Markering	af	parkeringsbåse	for	autocampere	–	status	

	 Afventer.	PT.	ingen	penge.	

d. Oprydning	på	havneområdet	

	 Havneudvalget	mødes	Nrsdag	den	26.	9.	kl.	1400	Nl	en	rundtur	på	havnen		
	 for	at	få	overblik	over	behovet.	

10.	Eventuelt.	
Morten	gjorde	opmærksom	på	at	kommunen	automaNsk	regner	med	at	
fastliggere	abbonerer	på	vinteropbevaring.	Bådejeren	skal	akNvt	melde	
fra,	hvis	det	ikke	ønskes.	

11.	Næste	møde.		
	 28.	november	kl.	14.00	

	 Referent:	Thomas


